

مقترح تعديل النظام الأساس لشركة الاتصالات السعودية		
بعد التعديل	حالياً	المادة
تبلغ القيمة الاسمية لكل منها (10) ريالات سعودية	مقسماً إلى (2) ملياري سهم متساوية القيمة، تبلغ القيمة الاسمية لكل منها (10) ريالات سعودية	المادة السابعة
[ ] 10명 10명 10명 10 10명 10명 원했다. 캠프리, 40명했다 () 24 [ ]	وجميعها أسهم عادية. اكتتب المؤسسون في كامل أسهم رأس المال البالغة (2) مليار سهم قيمتها مبلغ وقدره (20) ألف مليون ريال، ودفعوا قيمتها كاملة.	المادة الثامنة
A proposal to amend the articles of association of the Saudi Telecom Company		
Article	Currently	After modification
Article 7	The share capital of the Company shall be SAR 20,000,000,000, (twenty thousand million Saudi Riyals) divided into 2,000,000,000 (two billion) nominal shares of equal value of SAR 10 (ten Saudi Riyals) each.	The share capital of the Company shall be SAR 50,000,000,000, (fifty thousand million Saudi Riyals) divided into 5,000,000,000 (five billion) nominal shares of equal value of SAR 10 (ten Saudi Riyals) each.
Article 8	The Shareholders have subscribed for the full capital stock and have fully paid its value totaling 2,000,000,000 (two billion) shares the value of which is SAR 20,000,000,000 (twenty thousand million Saudi Riyals).	The Shareholders have subscribed for the full capital stock and have fully paid its value totaling 5,000,000,000 (five billion) shares the value of which is SAR 50,000,000,000 (fifty thousand million Saudi Riyals).



## التعديل على سياسة توزيع الأرباح لشركة الاتصالات السعودية (اس تى سى)

بعد التعديا

حاليا

تقوم سياسة توزيع الأرباح على أساس الالتزام بحد أدنى من التوزيعات، وذلك بتوزيع أربعين هللة (40 هللة) سعودي للسهم الواحد عن كل ربع سنة، ولمدة ثلاث سنوات بدأ من الربع الرابع من عام 2021م، وسوف تنظر الشركة في دفع توزيعات إضافية، والتي ستخضع لتوصية مجلس الإدارة للجمعية العامة، بعد تقييم الوضع المالي والتوقعات المستقبلية والمتطلبات الرأسمالية للشركة، وقد تتفاوت التوزيعات الإضافية من ربع سنة إلى آخر بناء على أداء الشركة.

تقوم على أساس الحفاظ على حد أدنى من التوزيعات للسهم الواحد على أساس ربع سنوي، حيث تنص السياسة على التزام الشركة بتوزيع ريال سعودي واحد عن كل ربع سنة، وذلك لمدة السنوات الثلاث القادمة ابتداء من الربع الرابع من عام 2021م، وسوف تنظر الشركة بدفع توزيعات إضافية، بحيث تخضع التوزيعات الإضافية لموافقة مجلس الإدارة بعد تقييم الوضع المالي للشركة والتوقعات المستقبلية والمتطلبات الرأسمالية للشركة، وقد تتفاوت التوزيعات الإضافية من ربع سنة إلى آخر بناء على أداء الشركة.

كما أن سياسة توزيعات الأرباح ستظل قابلة للتغيير بناء على ما يلى: كما أن سياسة توزيعات الأرباح ستظل قابلة للتغيير بناء على التالى:

- أي تغييرات جوهرية في استراتيجية وأعمال الشركة (بما في ذلك البيئة التجارية التي تعمل بها الشركة).
- أي تغييرات جوهرية في استراتيجية وأعمال الشركة (بما في ذلك البيئة التجارية التي تعمل بها الشركة).
- القوانين، الأنظمة، التشريعات والضوابط المنظمة للقطاع والتي تخضع لها الشركة.
- القوانين، الأنظمة، التشريعات والضوابط المنظمة للقطاع والتي تخضع لها الشركة.
- أي التزامات أو تعهدات لجهات مصرفية أو تمويلية أو مقابلة متطلبات وكالات التصنيف الانتماني والتي قد تكون ملزمة للشركة من وقت لأخر.
- أي التزامات أو تعهدات لجهات مصرفية أو تمويلية أو مقابلة متطلبات وكالات التصنيف الانتماني والتي قد تكون ملزمة على الشركة من وقت لأخر.

## stc current dividends policy

## stc dividends policy after the changes

The dividends policy is based on maintaining a minimum dividend per share quarterly. The policy stipulates that stc is committed to distributing 1 Saudi Riyal Per Share Per quarter for the next 3 years, effective Q4-2021. stc will consider paying additional distribution, subject to the Board of Directors' approval, after evaluating stc financial position, future expectation and capital requirement. Additional dividends may vary from quarter to quarter based on performance. The dividends policy will remain subject to change based on the following:

The dividends policy is based on committing a minimum dividend in an amount of SAR 0.40 per share per quarter, effective from Q4-2021 for 3 years. stc will consider paying additional dividends, subject to stc's Board of Directors' recommendation to the General Assembly, after evaluating stc financial position, future expectation and capital requirement. Additional dividends may vary from quarter to quarter based on the company's performance. The dividends policy will remain subject to change based on the following:

- Any material changes in the strategy and business of the company (including the business environment it operates in);
- Any material changes in the strategy and business of the company (including the business environment it operates in);
- Laws and regulations that are applicable on the Company; and
- Laws and regulations that are applicable on the Company; and
- Any banking, other funding or credit rating covenants that the company may be bound to follow from time to time.
- Any banking, other funding or credit rating covenants that the company may be bound to follow from time to time.